
 

Referat  

Styremøte Molde bridgeklubb 
 

Styremøte 4 2022 

DATO:  13.09 2022  
TID kl.  16:15 – 17:15 
STED:  Krubba 
 
Innkalt: Stef Meihuizen, Knut D. Lillebakk, Unni Rausand, Cecilie Sandvik, Arne Lundenes 

 

Frafall:   
 

Sak 22: 22 Godkjenning innkalling og referat fra 05.07.22 
Vedtak: Godkjent  

Sak 23:22 Planlegging årsmøte 

Forslag om at årsmøtet gjennomføres 14.mars 2023 om det ikke er simultan 
denne kvelden. Gjennomgang av prosedyrer og vedtekter i forbindelse med 

avvikling av årsmøtet. 

 

Sak 24:22 Molde Storturnering 
Stef har snakket med Inge Dyrkorn og Jan Kåre Tangen som har tilbudt seg å 

organisere eventuelt neste års turnering. Cecilie tar kontakt med de og ber de 
om å iverksette arbeidet.  

 

Sak 25:22 
 

Resultater og premiering sommerbridgen 
Resultatene for sommerbridgen er lagt ut på vår side på facebook.  

Lik premiestige for scratch og HCP (kroner 700-500-300-200). 
Premiene betales direkte ut på konto til de fire vinnerne i begge 

kategorier. 

 

 

Sak 26:22 Evaluering kortblanding, turneringer, makkergarantist, 
kaffe, rydding, dugnadslørdag, Vipps 
Mye av dette arbeidet faller på styremedlemmene. Hvordan motivere til 

deltagelse på dugnader? Påminnelser må skje på klubbkveld i forkant, 

sende mail til alle medlemmene med påminnelse og det bør legges ute 
på facebook-siden vår.  

Forslag om å arrangere sosialbridge i etterkant med pizza. 
Makkergarantistlisten på korrigeres og neste års liste må være klar i 

god tid før årsskiftet. 

Neste dugnad blir lørdag 29.oktober.  

 

 

Sak 27:22 Julebord/fest 
Julebordet er berammet til 10.desember, klokken 18.00. Unni bestiller 

mat og er ansvarlig for det praktiske. Styret bistår ved behov. 

Cecilie legger ut påmelding på bridge.no og lager innbydelse.  

 

 



 

Sak 28:22 
 

Kortblanding 
Ansvarlige for dette er: 

Oktober:    Arne og Cecilie 
November: Knut 

Desember: Unni  
Datoer for simultan finner dere på bridge.no under turneringer-

simultan-påmeldte klubber. 
Minner om at det skal dubleres 4 kasser til Vestnes hver måned. 

 

 

Sak 29:22 Innkjøp bordduker 
Vi har store utfordringer med stokkemaskinen grunnet filten på 

bridgebordet. Vi går til innkjøp av bordduker via idrettsbutikken. Cecilie 

ordner dette. 

 

 

Sak 30:22 Eventuelt  
Søknad støtte deltagelse NM-par 
Jan Kåre Tangen og Knut Lillebakk søker om pengestøtte til å dekke 

utgifter i forbindelse med reise og opphold til NM-par-22. Se vedlagte 
søknad. Knut Lillebakk ble vurdert som inhabil ved behandling av 

denne saken. 

Vedtak: Klubben støtter begge med kroner 3000.  

 

 

 


